

觀塘民政事務處
九龍觀塘觀塘道 392 號
創紀之城 6 期 21 樓



KWUN TONG DISTRICT OFFICE
21/F, MILLENNIUM CITY 6, 392 KWUN TONG ROAD,
KWUN TONG, KOWLOON

本處檔號： (4) in HAD KT K&K/11-60/10/5/15

通告

觀塘社區中心禮堂進行空調系統緊急維修事宜

由於觀塘社區中心禮堂需進行空調系統緊急維修工程，由 2019 年 9 月 23 日 (星期一) 至 10 月 15 日 (星期二) 將暫停開放。所有在此期間已預約的禮堂租用申請將被撤銷，不便之處，敬請原諒。如有查詢，請致電 2171 7496 與本處盧先生聯絡。

Notice

Urgent Repairing Works of Air-conditioning System of the Hall of Kwun Tong Community Centre

The hall of Kwun Tong Community Centre will be temporarily closed from 23 September 2019 (Mon.) to 15 October 2019 (Tue.) for urgent repairing works of the air-conditioning system. All applications for use of the hall during the period have been cancelled. We apologize for inconvenience caused. For enquiries, please contact Mr. LO of Kwun Tong District Office at 2171 7496.



觀塘民政事務處
Kwun Tong District Office
23.9.2019